
STOCKHOLMS STAD
Kommunstyrelsen

KF/KS Kansli

ink. 2008 -09- 2 1

Stockholm 2008-09-24
Till kommunstyrelsen

Skrivelse Angående Aspuddens Badhus

Badhusförening vid Aspuddens badhus kommer vid årsskiftet att fa sitt
hyreskontrakt uppsagt. Idrottsförvaltningen har tidigare framhållit att en
lösning skulle kunna vara att idrottsförvaltningen genomför en renovering
utav badet och att kostnaderna för detta läggs på hyran. Förslaget är fullt
rimligt men kräver givetvis att idrottsförvaltningen gör en noggrann
kostnadsberäkning av vad en renovering skulle kosta. Dessutom bör
idrottsförvaltningen ta fram beräkningar på hur hög hyran blir för
föreningen.
Dessutom bör ett förslag där fastigheten överlåtes till förening utredas. En
förutsättning för en eventuell överlåtelse av fastigheten är att badet även
framgent kommer att användas som bad.
Innan dessa förslag finns för föreningen att ta ställning till är det inte rätt
att säga upp hyresavtalet. För oss är det viktigt att badhuset far chansen att
finnas kvar som en institution i Aspudden.

Med anledning av ovanstående uppmanas kommunstyrelsen snarast utreda:

1. Kostnaden för en renovering av badet.
2. Hyreshöjningen för Badhusföreningen.
3. Möjligheterna till en överlåtelse av fastigheten till föreningen.
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